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The validity of this certificate is subject to the scanning result of the two—dimensional code of the certificate

This certificate information can be inquired on the official website of the certification authority (www.china—isc. org. cn)

This certificate information can be inquired on the official website of China Certification and Accreditation Administration (www.cnca. gov. cn)
Note: the certified organization must accept the supervision and audit regularly and use it together with the supervision and

audit (inspection) qualification notice.

Add: Room 809, No. 8 Beisanhuan East Road, Chaoyang District, Beijing. ~ TEL (+86 10) 8225 2376





证书编号：ISC-O-2024-2333
兹 证 明
昌泰(石家庄)城市更新集团有限公司

统一社会信用代码：91130101MA09J00J4Y
注册地址：石家庄高新区学苑路99号        邮编: 050000

经营地址：石家庄高新区学苑路99号        邮编: 050000

管理体系符合

GB/T45001-2020 / ISO45001：2018

《职业健康安全管理体系 要求及使用指南》标准要求
认证范围：

工程管理服务所涉及场所的相关职业健康安全管理活动

发证日期：2024年02月03日                  

有效期至：2027年02月02日
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Registration No. ISC-O-2024-2333
This is to certify that

Shijiazhuang High tech Zone Urban Development Investment Group Co., Ltd

The social credit code：91130101MA09J00J4Y

Registered Address: No. 99 Xueyuan Road, Shijiazhuang High tech Zone  
Audit Address: No. 99 Xueyuan Road, Shijiazhuang High tech Zone  
Which is in conformity with

GB/T45001-2020 / ISO45001：2018

Occupational health and safety management systems-Requirements with guidance for use
This certificate covers the following scope of

Occupational health and safety management activities related to the places involved in engineering management services 

Issue      Date：2024-02-03
     Expiration Date: 2027-02-02
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职业健康安全管理体系认证证书





�





Occupation Health Safety


Management System Certificate








